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Protokoll nr 1/2024 

Protokoll fört vid styrelsemöte via Teams med Specialklubben för Shih Tzu   
2024-01-18. 

Närvarande: Ordförande Petra Forslund, ordinarie ledamöter Kathleen Berggren, 
Rose-Marie Johansson, Nils-Olof Bratt och Ulla Olsson.  
Suppleanter: Matz Andersson hade tekniska problem och lyckades inte ansluta till 
mötet. 
Under Rapport från AK närvarar: Ingen från AK närvarar på detta möte. 
Under Rapport från UK närvarar: Magdalena Nilsson Kerttu. 
Anmält förhinder: Victoria Frimodig och Maria Frimodig.  
Ej anmält förhinder:  

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Petra Forslund hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2 Val av protokollförare 
Utsågs Kathleen Berggren 

§ 3 Val av justerare jämte ordförande 
Utsågs Ulla Olsson. 

§ 4 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

§ 5 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 14 gicks igenom. Därefter godkändes protokollet och lades till 
handlingarna. 

§ 6 Rapporter 
a) Ekonomisk rapport 
Kassören har skickat ut ekonomiska rapporter till styrelsen. Vi gick igenom dessa. 
Vi ligger fortfarande på plussidan och har en god ekonomi. 
Kassören gör nu bokslutet och skickar det i god tid till revisorerna. 

 b) Rapport från ordförande 
Ordförande rapporterade om att mötet som var planerat med SKK och två andra 
specialklubbar har blivit flyttat till ett senare tillfälle. Vi kunde inte enas om ett 
datum då alla kunde närvara. 

Kontraktet med Monster som fodersponsor, i 2 år, är nu undertecknat och klart. 

Arbetet med verksamhetsberättelsen är i gång. 
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c) Rapport från sekreterare 
Det har inte inkommit så mycket post och det som har kommit är utskickat till 
samtliga i styrelsen. 

Sekreteraren har kollat med SKK om vi får använda digital signering på våra 
årsmöteshandlingar. SKK har inget att invända mot det. Kassören kollar med vår 
bank om det möter något hinder. 

d) Rapport från medlemskordinatorn 
Medlemsantalet är 348 medlemmar.  
Det nya välkomstbrevet och broschyren är utskickat till nya ägare. 

e) Rapport från AU 
Vi har fått förfrågan från medlem om att anordna kaffebord på My Dog den 13 och 
14 januari 2024. 
Vi tycker att det är en jättetrevlig idé och bidrar med 200,- till detta. 
Beslut: Vi bidrar med 200,- till kaffe på MyDog den 13 och 14 januari 2024. 

f) Rapport från AK 
Arbetet med RAS är i det närmaste klart. Det är nu uppdaterat, ska bara renskrivas 
och sen skickas till Jessica Bolander för layout. 

g) Rapport från UK 
Vi saknar fortfarande kritiker från 6 utställningar 2023.  
UK jobbar hårt för att få tag i dessa. 

UK har börjat med samtliga utställningsbudgetar för 2024. 
Det ska med många utställningsannonser i Shih Tzu Bulletin nr 1. UK skickar 
dessa till tidningsgruppen. 

De flesta ringsekreterarna till 2024 är klara men det fattas ännu några. UK jobbar 
med att få tag i de sista som fattas. 

Man gör en stor rosettbeställning som dessutom innefattar rosetterna till årsmötet. 

Vi beställer 2 st BSI-häften. Den nya uppdaterade versionen som nu kommit. 

h) Rapport från tidningsgruppen 
Arbetet med tidning nr 1 pågår för fullt. 
(Se § 8) 

 i) Rapport från webbansvarig 
Det är problem att komma in på AKs sida, därför kan den inte uppdateras i 
nuläget. 
Vi jobbar med det problemet.   

j) Rapport från kennelregistret 
Vi ska skicka brev till uppfödare som inte är med i SST för att försöka få fler 
uppfödare att vilja vara med i klubben. 

k) Rapport från aktivitetsansvariga 
Ulla Olsson har haft möte med Kungsbacka Brukshundklubb om vårt samarbete 
inför höstens rallylydnadstävling.  



3 

Vi har samma upplägg som förra året där vi hjälps åt båda klubbarna, båda 
dagarna. 
Vår tävling kommer att vara på lördagen och vi har klasserna nybörjare och 
avancerad. 
Exakt datum för tävlingen kommer att meddelas på nästa möte då det inte är helt 
klart med SBK ännu. 

§ 7 RAS 
Den 3 januari hade vi ett teams-möte med styrelsen där Petra Forslund, Kathleen 
Berggren, Nils-Olof Bratt, Maria Frimodig och Victora Frimodig deltog. 
Vi gick igenom RAS, rättade text, bilder mm. 

Den 16 januari träffades Petra Forslund, Kathleen Berggren och Hannah Karlsson i 
Göteborg för att gå igenom allt en sista gång. Vi uppdaterade samtliga uppgifter till 
2023-års siffror så att det ska vara de allra senaste sifforna. 
Nu ska det bara till Jessica Bolander för layout, sen ut på hemsidan så att 
medlemmarna kan få se och tycka till innan vi skickar det till SKK för granskning. 

§ 8 Årskrönikan 
Det är en årskrönika/årssammanställning så det är mycket information som ska 
med. 
AK och UK sammanställer statistik. 
Vi lägger ut en blänkare på facebook om att medlemmar kan annonsera samt att vi 
tar halva priset (dvs 45,-) om man fått en ny champion 2023. 

§ 9 Årsmöteshandlingarna 
Vi börjar sammanställa handlingarna. 
Årsmötet är i Önnered 20 april kl 13.00. 

§ 10 SKKs avelskonferens 
Vi beslutade på förra mötet att vi skulle skicka 2 personer på SKKs avelskonferens, 
men på grund av för höga kostnader har vi ändrat det till att bara skicka en person. 
Det blir Kathleen Berggren som åker som SSTs representant den 10-11 februari 
2024. 
Beslut: Kathleen Berggren åker som SSTs representant på SKKs avelskonferens 
den 10-11 februari 2024. 
 
§ 11 Utställning/tävling 
Carina Andersson Rapp vill utöka sitt rasregister med Shih Tzu. 
Vi ser gärna att hon gör elevtjänstgöring på någon av våra specialer under året. 
Beslut: Vi tillstyrker att Carina Andersson Rapp utökar sitt rasregister med Shih 
Tzu 

§ 12 Beslut 

Beslut: Vi bidrar med 200,- till kaffe på MyDog den 13 och 14 januari 2024. 

Beslut: Kathleen Berggren åker som SSTs representant på SKKs avelskonferens 
den 10-11 februari 2024. 
 
Beslut: Vi tillstyrker att Carina Andersson Rapp utökar sitt rasregister med Shih 
Tzu 
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§ 18 Övriga frågor 
På MyDog uppkom frågan om vi skulle ha en RollUp med vår logga och hemsides-
adress. Denna skulle vi ha med oss på utställningar och göra reklam för vår ras. 
Petra Forslund kollar upp vad en sådan skulle kosta så tar vi upp det på nästa 
styrelsemöte. 

§ 19 Nästa möte 
Via Teams den 6 februari 2024 kl 18.30. 

§ 20 Avslutning 
Petra Forslund tackar för ett trevligt möte och avslutar sedan mötet. 

 

 

Vid protokollet 

Kathleen Berggren  
2024-01-25 

 

Petra Forslund Ulla Olsson 
Ordförande Justerare 

 
 
 
 
 


